
 

JULEHILSEN FRA 

STYRET DESEMBER 2014 
 

  

  

 

Hei gode idrettslagsvenner! 
Styret i Henning Idrettslag vil takke for 

et flott og opplevelsesrikt jubileumsår. 

Vi er imponerte over den store frivillige 

innsatsen som legges ned i de ulike 

gruppene. Barn, unge og voksne er 

heldige som bor i Henning og som har 

tilbud om fysisk aktivitet for alle. Vi har 

hatt et aktivt år med masse fine 

arrangement. At vi fikk til 

Teamsprinten på Henningvola 14. 

desember er viktig for 

langrennssporten i fylket. Vi fikk 2 

sider i T-A med fin reklame for bygda 

og vola. Vi nådde ikke opp på 

prioritering om flerbrukshall ifm 

utbyggingen av skolen til tross for mye 

arbeid. Men, vi får en fin skole og er 

enige i at det har prioritet nummer en.  

Vi vil likevel fortsette å arbeide for å få 

en flerbrukshall til Henning. Det tror vi 

best kan påvirkes gjennom gode 

aktiviteter og tilbud til bygda. Vi vil 

sammen med dere fortsette å gi tilbud 

som motiverer til en varig fysisk aktiv 

livsstil. Med ønske om en riktig god jul! 
 

  

 


